

Title (en)

KIT OF ARTICULATED PIECES FOR BUILDING PUPPETS AND RAG DOLLS.

Title (de)

GELENKBAUSATZ FÜR MARIONETTEN UND STOFF-SPIELPUPPEN.

Title (fr)

JEU DE PIECES ARTICULEES POUR FABRIQUER DES MARIONETTES ET DES POUPEES EN TISSU.

Publication

EP 0495945 A1 19920729 (DE)

Application

EP 91913959 A 19910808

Priority

- CH 9100160 W 19910808
- CH 261590 A 19900810

Abstract (en)

[origin: WO9202280A1] A kit of articulated pieces has on the one hand a cross-shaped neck-shoulder element (1) made of pieces of round wood (6, 7) which comprises the neck (2) and shoulder joints (3, 4) and on the other hand foot joint elements (31, 32). Each joint (2, 3, 4) in the neck-shoulder element (1) is formed by a closed eyelet (13, 15, 16) through which is threaded a loop (12, 17, 18) whose free ends are secured to one side of the joint. The hip joint is formed by a hem (27) into which is inserted a piece of round wood (28). The foot joints are formed of pieces of round wood (31, 32) provided on their bottom side with a slit (33, 34) in which swings an eye bolt (35, 36) that is retained by a cross nail and that can be screwed into a wooden foot or shoe (37, 38).

Abstract (fr)

Un jeu de pièces articulées comprend d'une part un élément (1) composé de rondins (6, 7) en croix qui forment le cou et les épaules, y compris les articulations du cou (2) et des épaules (3, 4), et d'autre part des éléments (31, 32) qui forment les articulations des pieds. Chaque articulation (2, 3, 4) de l'élément (1) qui forme le cou et les épaules se compose d'un oeillet fermé (13, 15, 16) traversé par une boucle (12, 17, 18) dont les extrémités libres sont assujetties à un côté de l'articulation. L'articulation de la hanche est formée par une bordure en bourrelet (27) dans laquelle est inséré un rondin (28). Les articulations des pieds se composent d'un rondin (31, 32) pourvu en bas d'une fente (33, 34) dans laquelle pendille un anneau à vis (35, 36) retenu par un clou transversal et qui peut être vissé dans un pied ou dans une chaussure en bois (37, 38).

IPC 1-7

A63H 3/46; A63J 19/00

IPC 8 full level

A63H 3/18 (2006.01); **A63H 3/46** (2006.01); **A63J 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63J 19/006 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9202280A1

Cited by

CN108970134A; EP2338578A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9202280 A1 19920220; AT E119421 T1 19950315; CH 680907 A5 19921215; DE 59104887 D1 19950413; EP 0495945 A1 19920729; EP 0495945 B1 19950308; JP H05501670 A 19930402; US 5254029 A 19931019

DOCDB simple family (application)

CH 9100160 W 19910808; AT 91913959 T 19910808; CH 261590 A 19900810; DE 59104887 T 19910808; EP 91913959 A 19910808; JP 51310791 A 19910808; US 84466692 A 19920406